

「掃一掃」

# 給予互通同意好輕鬆

Scan QR Code to Give Sharing Consent Easily

## 1 甚麼是互通同意? What is sharing consent?

除了醫院管理局及衛生署外，參與的醫護機構必須獲得你的互通同意方可閱覽及存放你的醫療紀錄。

Except the Hospital Authority (HA) and the Department of Health (DH), participating healthcare providers (HCPs) can only view and deposit your medical records after obtaining your sharing consent.



## 2 如何給予互通同意? How to give sharing consent?

透過醫健通流動應用程式掃描醫護機構所展示的醫健通二維碼，或透過電話、書面或親身前往等方法給予互通同意。

You may give sharing consent by scanning QR Code via eHealth App at HCPs, or give sharing consent by phone, in writing, in person or through other channels.



## 3 給予互通同意後..... After giving sharing consent...

獲得你的互通同意後，該醫護機構的醫護專業人員將根據「病人正接受其護理」及「有需要知道」原則查閱你的紀錄。請注意，在合理情況下，他們可能在一般診症以外的其他時間，閱覽或存放你的醫療紀錄(例如進行到診前的準備工作，或提供到診後的護理服務)。

With your sharing consent, healthcare professionals of that HCP can access your record based on the "patient-under-care" and "need-to-know" principles. Please note that their viewing and depositing your electronic health record (eHR) beyond usual consultation time is possible for valid reasons (e.g. before-clinic visit preparation or after-clinic follow-up care).

## 4 收取查閱通知 Receive notification

當你確認給予互通同意後，你將會透過所選擇的方式(短訊、電子郵件或郵遞)，收到通知。當你的電子健康紀錄被查閱時，你亦會收到查閱通知。

Notification will be issued to you via your selected communication means (SMS/ email / postal mail) to confirm successful giving of sharing consent. You will also receive notification when your electronic health record is being accessed.



立即下載  
醫健通流動應用程式!  
Download eHealth App Now!

